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Výpis zo zápisnice zo 6. rokovania výboru dňa 30. 1. 2020 
Zápisnica v úplnom znení je pre členov spoločenstva k nahliadnutiu v kancelárii Urbáru. 

 

Prítomní - za výbor: Bolek, Hollá, Chudiak, Jankuliak, Kaššay, Šurin, Uhliarik 

- za DR: Adamiková, Sečová, Viluda 

- ďalší:  Kurtulíková, Huraj 

 

Program: 
1 Voľba overovateľov zápisnice. 

2 Výsledky hospodárenia v lesoch za 4. kvartál a celý rok 2019. 

3 Nájomca doručil ďalšie prílohy k nájomným zmluvám. 

4 Stanovenie termínu zhromaždenia. 

5 Návrh na zmenu spôsobu spočítavania hlasov na zhromaždení.  

6 Stanoviť priority programu zhromaždenia. 

7 Určiť príjemcov 2% z dane. 

8 Informácia o pohľadávkach po lehote splatnosti (osobná účasť - Ing. Mgr. Djubeková). 

9 Návrh inventarizačnej komisie vyradiť, prípadne odpredať nadbytočný majetok. 

10 Žiadosť na zmenu ÚPN - p. Hollá. 

11 Odstránenie unimobuniek z Belkovky. 

12 Vyslanie zástupcu urbáru na verejné zhromaždenie „O 5 minút dvanásť pre slovenské lesy“. 

 13 Účtovníčka sa chystá na odchod do dôchodku. 

 

K bodu 1 
Voľba overovateľov zápisnice. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) p. Jankuliaka a p. Kaššaya za overovateľov zápisnice. 

 

K bodu 2 
Výsledky hospodárenia v lesoch za 4. kvartál a celý rok 2019. 

 OLH informoval o výsledkoch hospodárenia v lesoch za 4.Q (príloha č. 1) aj sumárne za celý rok 2019. 

Konštatoval, že z plánu ťažby na desaťročné obdobie platnosti PSL je ku koncu roka 2019 (t. j. ku koncu 5. 

roku platnosti PSL) vyťažené už 88 % objemu dreva. Podľa plánu môžeme teda za ďalších 5 rokov vyťažiť už 

iba 12 % z plánovaného objemu. To sa však netýka kalamitných ťažieb (kôrovcových, vetrových či 

snehových), ktoré sme povinní vykonávať aj po prekročení plánu ťažby podľa PSL. V decembri 2019 a teraz 

v januári 2020 nám už pribudlo odhadom 1.000 m3 snehovej a vetrovej kalamity (najmä v Pilsku). 

 Ťažba za rok 2019 bola v porovnaní s rokom 2018 výrazne nižšia, čo bolo spôsobené najmä znížením 

stavu kôrovcovej kalamity v dôsledku priaznivého počasia (studená jar i začiatok leta), čo je z pohľadu 

zdravotného stavu porastov veľmi pozitívne. Pritom veľká časť ťažby bola v Námestovskej oblasti spôsobená 

vetrovou kalamitou (najmä Spolno a Skalka) a v Pilsku snehovou (vrcholcovou) kalamitou tenkého dreva. 

Nebyť týchto kalamít, ťažby by boli ešte nižšie. 

 Predseda doplnil, že podľa neho sa na znížení výskytu kôrovca a teda aj ťažieb okrem počasia prejavili 

aj dôsledky poctivej starostlivosti o lesy posledných 5 rokov. Dokumentoval to na tom, že vo všetkých troch 

urbároch susediacich s našim urbárom sa takými nízkymi ťažbami pochváliť nemôžu a  na 1 ha ich majú 

niekoľkonásobne vyššie ako my napriek tomu, že počasie sme mali všetci rovnaké. 

 Informoval aj o súčasných predajných cenách dreva, ktoré sú v porovnaní s minulým rokom nižšie, 

pretože je málo snehu a dreva na trhu je teda stále pomerne dosť, nie ako vlani, keď bolo veľa snehu a iba málo 

obhospodarovateľov lesov ťažilo a predávalo v zime drevo. 

Výbor zobral na vedomie informáciu o výsledkoch hospodárenia v lesoch za 4. kvartál aj sumárne za celý rok 

2019. 
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K bodu 3 
Nájomca doručil ďalšie prílohy k nájomným zmluvám. 

 Predseda informoval, že mu nájomca (konateľ fy HEKO p. V. Kornhauser) doručil ďalšie chýbajúce 

prílohy k návrhom nových nájomných zmlúv. Predseda ich doručil členke výboru p. Hollej na preverenie či sú 

kompletné a či spĺňajú všetky potrebné náležitosti. 

 P. Hollá informovala, že prílohy sú nepoužiteľné, že u projektu pre stavebné povolenie „SO-DM 02 

OBJEKT VYBAVENOSTI - ŠPORTOVÝ AREÁL GRÚNIKY - SIHELNÉ“ ani jediná jeho časť nemá 

na schvaľovacích pečiatkach mesta v kolónkach na to predtlačených povinný podpis vedúceho oddelenia a ani 

jediná časť projektu nemá v kolónkach na to predtlačených povinný podpis a okrúhlu pečiatku zodpovedného 

projektanta - tu ide práve o ten objekt, na ktorý mesto „vraj“ vydalo stavebné povolenie, a to bez vedomia 

urbáru, ktorého platnosť predĺžilo po vypršaní jeho platnosti a ohľadne ktorého bol začiatkom roka 2015 

podaný podnet na prokuratúru o prešetrenie zákonnosti tejto stavby, avšak prokuratúra vo veci nerozhodla 

s odvolaním sa na to, že v priebehu plynutia lehoty na jej rozhodnutie práve uplynuli tri roky, počas ktorých sa 

mohla k záležitosti vyjadriť. 

 Nájomca dodal aj kolaudačné rozhodnutie k tomuto objektu (o ktorom nás informoval 29.11.2019, že 

sa mu zdá, že existuje). Zistili sme, že je datované 28.7.2016 (právoplatnosť nadobudlo 18.8.2016) a teda opäť 

sme sa to dozvedeli až viac ako tri roky po vydaní rozhodnutia - mesto aj toto rozhodnutie vydalo bez nášho 

vedomia (ako vlastníka pozemku), ale hlavný problém vidíme v tom, že ho vydalo v rozpore so stavebným 

povolením a zákonmi SR. 

 Predseda doplnil, že od nástupu nových členov do výboru vo februári 2015, bol výbor nepretržite 

v kontakte s nájomcom a spoločne hľadali nové obojstranne prijateľné riešenia nájomného vzťahu a na základe 

toho pripravoval právnik návrhy nových nájomných zmlúv, ku ktorým na základe predbežného súhlasu oboch 

strán (prenajímateľa aj nájomcu) zhromaždenie na zasadnutí v apríli 2016 v uzneseniach č. 5 a č. 6 schválilo 

„Základné parametre dvoch nových nájomných zmlúv“ - avšak prijatím pozmeňovacieho návrhu skrátilo dobu 

nájmu navrhnutú výborom (po dohode s nájomcom), na čo nájomca nebol ochotný pristúpiť (všetky ostatné 

schválené parametre akceptoval bez výhrad) a na základe toho odsúval ich podpísanie. 

 Objekt v tom čase ešte dostavaný nebol. Nájomca vedel, že stavbu považujeme za nepovolenú a počas 

všetkých našich spoločných rokovaní bol výborom i mnou osobne vždy opakovane a jasne informovaný, že 

zásadnou podmienkou nášho súhlasu s kolaudáciou (podľa nás stále “nepovolenej“) stavby je predchádzajúce 

uzatvorenie nových nájomných zmlúv. 

 Hoci sme trpezlivo niekoľko rokov hľadali s nájomcom vzájomnú dohodu (uistení nájomcom, že 

o akomkoľvek konaní SÚ (stavebného úradu) na našich pozemkoch vo veci športového areálu Grúniky nás 

bude osobne informovať), napriek tomu požiadal SÚ o kolaudáciu spornej stavby, neupovedomil nás o tom, 

ba viac ako 3 roky kolaudáciu tajil, čím vedome porušil dohodu, na základe ktorej sme boli ochotní za 

podmienky uzatvorenia novej nájomnej zmluvy vydať súhlas na kolaudáciu budovy. 

 Predseda navyše uviedol, že v minulosti (mohlo to byť v roku 2016) mu p. V. Kornhauser telefonoval, 

a pýtal sa ho, že keďže to už vyzerá tak, že sa na nových nájomných zmluvách dohodneme, či už teda môže 

požiadať o kolaudáciu stavby. Predseda mu opäť zopakoval, že nie, kým zmluvy nebudú podpísané. A dnes 

zisťujeme, že to aj napriek tomu urobil. 

 Na základe uvedeného všetci prítomní sa vyjadrovali v tom zmysle, že treba odstúpiť od podpísania 

pripravených nových nájomný zmlúv s firmou HEKO a požiadať právnika o právny názor na vzniknutú 

situáciu a návrh jej riešenia. 

 P. Hollá navrhla po konzultácii s právnikom zrušiť súčasnú nájomnú zmluvy s HEKO. 

P. Bolek konštatoval, že treba informovať podielnikov na zhromaždení o doterajších jednaniach. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) odstúpiť od podpísania nových nájomných zmlúv s firmou HEKO, 

prerušiť s ňou všetky ďalšie rokovania o podpísaní nových nájomných zmlúv a požiadať právnika o názor na 

vzniknutú situáciu a návrh jej riešenia. Predsedu poveril informovať firmu HEKO o tomto rozhodnutí výboru. 
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K bodu 4 
Stanovenie termínu zhromaždenia. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) termín konania 1. čiastkovej schôdze zhromaždenia na nedeľu 3.5.2020 

a termín prípadnej 2. čiastkovej schôdze na stredu 13.5.2020. 

 

K bodu 5 
Návrh na zmenu spôsobu spočítavania hlasov na zhromaždení. 

 Predseda predložil návrh, podobne ako pred rokom, z ekonomických dôvodov upustiť od 

elektronického spočítavania hlasov externou firmou, ktorá nám túto službu poskytovala od roku 2010 

a zabezpečiť si elektronické spočítavanie hlasov svojpomocne, pretože vlani firma za dve hodiny trvania 

zhromaždenia aj s prezentáciou spočítala iba dve hlasovania, avšak stálo to toľko, ako keď zhromaždenia trvalo 

10 - 11 hodín. 

 Informoval, že v tejto veci oslovil p. Janičáka z Námestova, ktorý nám už v minulosti pomáhal 

v podobných veciach a v priebehu troch dní nám zaslal funkčný návrh programu na prezentáciu prítomných 

v programe Excel a dal prísľub, že danú vec nám časovo vie zabezpečiť a finančne to bude určite výhodnejšie. 

 P. Kaššay, ktorý sa stretnutia zúčastnil, doplnil podrobnosti o funkčnosti navrhovaného systému 

a odporučil pristúpiť na zmenu spočítavania hlasov. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) z ekonomických dôvodov odstúpiť od zabezpečenia elektronického 

spočítavania hlasov externou firmou a zabezpečiť si ho v maximálnej možnej miere svojpomocne. 

 

K bodu 6 
Stanoviť priority programu zhromaždenia. 

Predseda vyzval prítomných, aby navrhli, čo okrem každoročne prerokovávaných záležitostí treba doplniť do 

programu zhromaždenia. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) do programu zhromaždenia okrem každoročne sa opakujúcich záležitostí 

zaradiť aj aktualizáciu Internej smernice v časti o odmeňovaní v článkoch 7, 8.1 a 8.2, zosúladiť stanovy so 

zmluvou a zákonom. 
 

K bodu 7 
Určiť príjemcov 2% z dane. 

Predseda informoval o žiadostiach žiadateľov o 2% z dane. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) poukázať 2% zo zaplatenej dane trom príjemcom po 1/3 a to: 

- občianskemu združeniu Stonožka (Spojená škola internátna Námestovo), 

- občianskemu združeniu DOMKA (Saleziáni Námestovo), 

- neinvestičnému fondu Námestovský anjel. 

 

K bodu 8 
Informácia o pohľadávkach po lehote splatnosti (osobná účasť - Ing. Mgr. Djubeková). 

K pohľadávke firmy Djubek plus s.r.o. výbor rokoval za osobnej účasti Ing. Mgr. Ľudmily Djubekovej a Ing. 

Ondráčka. 

 Urbár predal dlžníkovi drevo v mesiacoch 8 - 11 r. 2017, v čase, keď bol veľký problém s odbytom 

dreva. Za drevo bola dohodnutá pomerne dobrá cena, vzhľadom na situáciu a vývoj cien na trhu s drevom 

v tom čase. 

 Keďže sa vzhľadom na prudko zhoršujúcu situáciu s cenami dreva v Európe dostal odberateľ do 

problémov s odbytom, prestal platiť. Predseda sa po celú dobu snažil byť v kontakte s konateľkou firmy p. Ľ. 

Djubekovou a v spolupráci s ňou hľadať riešenie vzniknutej situácie. V dôsledku toho v januári 2018 požiadala 

p. Djubeková listom o odsunutie termínu splatnosti a navrhla splátkový kalendár, s ktorým výbor súhlasil. 

Schválený splátkový kalendár nedodržala, ale s oneskorením vo viacerých menších splátkach postupne znížila 

dlh až na cca 11.650 € k 30.6.2018. Potom prestala platiť úplne, zdôvodňujúc, že utrpela škodu nesprávnym 

kvalitatívnym zatriedením dreva pri predaji, čo sa snažila doložiť protokolmi o preberaní dreva certifikovaným 

elektronickým systémom jej odberateľa Holzindustrie Schweighofer Rumunsko. 
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Výbor sa odvolával na dohodu o predaji dreva a na dohodnuté ceny jednotlivých kvalitatívnych tried 

dreva, pričom nakládok dreva sa za odberateľa osobne zúčastňovali dvaja lesní inžinieri, ktorí pri nakládke 

nereklamovali kvalitatívne zatrieďovanie dreva našim lesníkom a žiadnu reklamáciu neuplatnili ani 

v nasledujúcich dňoch v čase manipulácie dreva na kratšie výrezy do vagónov, kedy sa mohli ukázať prípadné 

skryté vady predaného dreva. 

 Zistili sme sa tiež, že p. Djubeková k 31.10.2018 predala firmu na „bieleho koňa“. Na základe 

preverenia právnikom JUDr. Klinovským sme zistili, že súčasný vlastník sídli v daňovom raji Marshallove 

ostrovy, kde je vysoká pravdepodobnosť, že dlh by bol právne nevymožiteľný a vymáhanie by stálo pomerne 

veľa času a financií na súdne trovy s veľmi vysoko pravdepodobne negatívnym výsledkom. 

 Napriek tomu sme sa ďalej pokúšali o hľadanie riešenia a nakoniec po navrhnutí zľavy z dlžnej čiastky 

sa p. Djubeková dostavila na dnešné rokovanie výboru. Opäť obhajovala svoj postoj a dokladovala ho 

preberacími protokolmi jej odberateľa (príloha č. 2). Škodu, ktorá jej vraj vznikla, vyčíslila na 9.685,- EUR 

s DPH a navrhla, aby polovicu straty z dôvodu nekvality dreva znášala ona a druhú polovicu urbár. 

 Výbor s jej návrhom nesúhlasil a členka DR p. Adamiková vysvetlila, že nepovažuje za správne, aby sa 

zľava odvíjala od údajnej straty, ale správnejšie by bolo uplatniť zľavu z dlžnej čiastky. 

 Nakoniec bola dosiahnutá kompromisná dohoda, ktorá bola hneď na rokovaní výboru zapísaná Ing. 

Kaššayom (príloha č. 3). Na základe dohody p. Djubeková splatí polovicu zostávajúceho dlhu a urbár bude 

považovať túto pohľadávku v plnej výške za uhradenú. 

 Takéto riešenie výbor spoločne s DR považoval v danej situácii za prijateľné riešenie, keďže takto 

poskytnutá zľava by predstavovala zľavu 8,5% z celého objemu odobratého dreva (čo je prijateľné) a je to 

riešenie s istým koncom, na rozdiel od prípadného vymáhania dlhu súdnou cestou s vysoko pravdepodobne 

negatívnym výsledkom. 

 

K pohľadávke firmy Ing. Jaroslav Macko, JM LES. 

 Urbár predával zákazníkovi drevo od roku 2017, v čase pomerne veľkých problémov s odbytom dreva. 

Do konca roka 2017 odobral drevo v dosť značnej hodnote. Platby boli uhrádzane v priemere do 60 dní od 

vystavenia faktúr so splatnosťou 14 dní, t. j. uhrádzané boli v priemere 46 dní po splatnosti. 

 Zákazník meškanie platieb obhajoval spôsobom jeho práce, keď drevo najskôr prevážal na manipulačné 

plochy, kde drevo manipuloval na výrezy a potom ho rozvážal odberateľom. Opakovane žiadal o predĺženie 

splatnosti na dva mesiace s prísľubom, že takým spôsobom dokáže platiť faktúry v dátume splatnosti. 

 Keďže v tom čase sme mali pomerne veľké problémy s odbytom dreva a pred začínajúcou zimou sme 

ho mali na skladoch dosť veľa, jednorazovo sme pristúpili na požadovanú splatnosť dva mesiace pri odbere 

dreva vo väčšom objeme (faktúra č. 17257). K 31.12.2017 sme u zákazníka neevidovali žiadne neuhradené 

faktúry po splatnosti (príloha č. 4). 

 Problémy s odbytom dreva pokračovali aj začiatkom roka 2018 a tak sme boli radi, že zákazník má 

záujem odoberať drevo za pomerne dobré ceny. Keď vo februári 2018 bola 12 dní po splatnosti uhradená fa 

17257 vo veľkej hodnote, pristúpili sme na predĺženie splatnosti zákazníkovi na cca 30 dní. Následne zákazník 

v mesiacoch apríl a máj odobral drevo v značnej hodnote (viac ako za celý rok 2017). To sme začiatkom leta 

veľmi uvítali, keď bolo pre nás veľmi dôležité vyviesť drevo zo skladov včas, aby nám nevyletel kôrovec späť 

do porastov. Dočasne sa síce platby trochu oneskorili, ale odobraté drevo bolo do konca augusta zaplatené 

a platby sa od septembra 2018 opäť vrátili na pôvodných cca 60 dní od vystavenia faktúr so splatnosťou 30 dní, 

t. j. uhrádzané boli v priemere cca 30 dní po splatnosti. Zákazník v záujme urýchlenia odbytu a zefektívnenia 

činnosti prestal s prevozmi dreva na manipulačné plochy a s našim súhlasom začal manipulovať drevo na 

našich skladoch a hneď expedovať priamo odberateľom. 

 Pri osobných stretnutiach predseda zákazníka viackrát varoval, aby sa mu nestalo, že nakúpi viac dreva 

a skôr ako ho stihne dodať zákazníkom, klesne jeho cena na trhu (čo sa stáva pravidelne kvartálne od jari do 

jesene) a on na tom môže prerobiť, pretože nikto nebude chcieť nakúpiť drevo v cenách, ktoré platili pred 

dvoma či štyrmi týždňami. K zníženiu cien následne skutočne došlo a od augusta sa začali platby oneskorovať 

ešte viac. 
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Situácia sa od októbra začala zhoršovať a v novembri sa zhoršila natoľko, že sme zákazníkovi zastavili 

dodávky dreva. Dňa 27.11.2018 bol so zákazníkom podpísaný prvý splátkový kalendár s dohodnutým 

termínom splatenia dlhu do 30.7.2020, ktorý však okrem 1. splátky nesplnil. 

 S odstupom času, v dôsledku neplnenia splátkového kalendára, 3.5.2019 odberateľ po dohode 

s predsedom (po predošlých konzultáciách s výborom) podpísal nové „Uznanie záväzku a dohodu o splátkach“. 

 Z tohto splátkového kalendára dlžník uhradil v deň podpisu splátkového kalendára počiatočnú splátku, 

ktorá bola podmienkou na podpísanie splátkového kalendára. 

 Hneď u 1. normálnej splátky, ktorá mala byť uhradená do 30.5. požiadal 7.6. o odklad do 17.6. - 

uhradená bola 19.6.2019. 

 U 2. splátky, ktorá mala byť uhradená do 30.6. požiadal 1.7. o odklad do 29.7. a 29.7. požiadal o odklad 

júnovej splátky do 31.8. a júlovej do 30.9. 

 Odvtedy platby prestali chodiť. 

 Predseda informoval prítomných, že sa neúspešne viackrát pokúšal telefonicky kontaktovať p. Macka, 

ale na maily väčšinou odpovedá. Podľa všetkého je na tom psychicky zle a situáciu nezvláda. Pokúša sa s ním 

hľadať nejaké reálne riešenia, čo doložil aj kópiami mailovej komunikácie (príloha č. 5). 

 Na záver konštatoval, že medzičasom sa nám aj prostredníctvom týchto splátkových kalendárov 

podarilo znížiť dlh na cca polovicu. 

  

 Vo veci dlžníkov, ktorých sme zdedili z minulosti: - Budzeľová, Maslák, Dolina-Cattering, predseda 

požiadal o vyjadrenie právničku, ktorá sa nám o tieto pohľadávky stará. Tá si ešte niektoré veci preverí a 

vyjadrí sa nám k tomu v pondelok. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) dohodu o zľave s p. Djubekovou vo veci dlhu firmy Djubek plus s.r.o. 

(príloha č. 3) s termínom úhrady do 15.2.2020. Vo veci dlhu Ing. Macka poveril predsedu, aby s ním udržiaval 

komunikáciu a pokúsil sa s ním hľadať nejaké schodné riešenie vzniknutej situácie, i keby to malo trvať dlhšiu 

dobu. Za pozitívne označil, že predseda dosiahol, že sa Ing. Macko v decembri vrátil aspoň k symbolickým 

splátkam a teda, že záležitosť je stále živá. 

 

K bodu 9 
Návrh inventarizačnej komisie vyradiť, prípadne odpredať nadbytočný majetok. 

Predseda na návrh inventarizačnej komisie navrhol vyradenie a predaj nadbytočného HIM a DHM. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) na návrh inventarizačnej komisie vyradiť nepotrebný majetok (štiepkovač 

a priemyselný varič) s tým, že ceny budú schválené dodatočne aj so zohľadnením cien na internete. Tento 

majetok bude prednostne ponúknutý podielnikom na zhromaždení, ak sa nepredá, tak následne uverejnením 

inzercie. 

 

K bodu 10 
Žiadosť na zmenu ÚPN - p. Hollá. 

P. Hollá predložila Žiadosť mestu Námestovo na zmenu ÚPN, ktorú vypracovala na základe poverenia 

výborom, ktorý bol poverený zhromaždením takúto žiadosť mestu zaslať. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) žiadosť mestu Námestovo na zmenu ÚPN (príloha č. 6) a poveril predsedu 

žiadosť v mene urbáru odoslať mestu. 

 

K bodu 11 
Odstránenie unimobuniek z Belkovky. 

 Na podnet DR (z dôvodu zlého stavu buniek a neporiadku okolo nich už viac rokov) pristúpil výbor 

k vyriešeniu tejto záležitosti za účasti podielnika a bývalého OLH urbáru Ing. Antona Labjaka, ktorý tvrdí, že 

unimobunky sú jeho a nie urbáru. Urbár ich chcel pôvodne odstrániť rozobratím a odvezením do šrotu a na 

skládku komunálneho odpadu. 

 Ekonómka potvrdila, že urbár nemá unimobunky v zozname majetku. 

 

 



  ........................................................................................................................................................................................................................................ 

  

   

 Urbár Námestovo,  pozemkové spoločenstvo 

 Mlynská 640/47, 029 01 Námestovo 
 ........................................................................................................................................................................................................................................ 

 

 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) na základe dohody s Ing. Labjakom návrh riešenia na odstránenie 

unimobuniek v tom zmysle, že ak si Ing. Labjak do 30.6.2020 unimobunky neodvezie, na jeho náklady ich 

odstráni urbár. Súhlas s týmto riešením Ing. Labjak potvrdil svojim podpisom (príloha č. 7). 

 

K bodu 12 
Vyslanie zástupcu urbáru na verejné zhromaždenie „O 5 minút dvanásť pre slovenské lesy“. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 7) účasť predsedu na zhromaždení pred ministerstvom životného prostredia 

v Bratislave na Šafárikovom nábreží, organizované Úniou vlastníkov neštátnych lesov, s cieľom upozorniť 

kompetentných vládnych činiteľov na kritickú situáciu obhospodarovateľov lesov. Bude spísaná aj výzva, ktorá 

bude odovzdaná ministrom životného prostredia, hospodárstva, práce a sociálnych vecí i prezidentke SR. 

 

K bodu 13 
Účtovníčka sa chystá na odchod do dôchodku. 

 Predseda informoval o skutočnosti, že ekonómka Ing. Kurtulíková v októbri dovŕši dôchodkový vek 

a chystá sa odísť do dôchodku. Informoval tiež, že sa s ňou dohodol, aby dokončila tento účtovný rok vrátane 

podania daňového priznania. Súčasne predložil žiadosť ekonómky Ing. Melánie Kaššayovej na túto uvoľnenú 

pozíciu účtovníčky. 

Výbor schválil (Prítomní: 7, ZA: 6, ZDRŽAL SA: 1) prijať novú ekonómku Ing. Kaššayovú na pozíciu 

účtovníčky s nástupom od 1. júla 2020 s tým, že Ing. Kurtulíková v spolupráci s novou účtovníčkou ukončí 

účtovný rok a podá daňové priznanie, aby sa Ing. Kaššayová zaučila na čo najviac činností spojených 

s výkonom tejto pozície. To znamená, že v záujme bezproblémového prevzatia tejto pozície novou účtovníčkou 

budú dočasne dve účtovníčky, najdlhšie však do 31. marca 2020. 

 

 

 

Zapísal: Ing. Anna Kurtulíková 

 

 

Overovatelia:  Jankuliak .................................................. Kaššay ..................................................... 


